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Z Á P I S   č. 20/2021 

ze zasedání zastupitelstva města dne 23. 11. 2021 

 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA, Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    Ing. Z. Bělohradská, , doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., O. Mračková,   

                    L. Reichel, Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová, Mgr. Jan Menšík, 

                    Ing. M. Coufal, Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková 

 

                   

Omluveni:    

 

Nepřítomni: Ing. P. Kosík 

 

Zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

Zahájení   

 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno 14 členů zastupitelstva.  

 
Volba pracovních orgánů 

 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl: L. Reichel.      L.Rreichel navrhl: Ing. Z. Bělohradská 

 

Ing. R. Šebl navrhl: JUDr. J. Márová 

 

 

18.01 se dostavil Ing. P. Kosík, přítomno 15 zastupitelů 

 

 

Hlasování: 

 

pro               15           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            
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Návrh byl přijat 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl: V. Douša,  L. Reichel navrhl: O. Mračková 

 

Ing. R. Šebl navrhl: I. Ptáčková 

 

Hlasování: 

 

pro             15       Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti             0                              

 

zdržel se       0              

 
Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

 

Připomínky k zápisu č. 19/2021  

 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

  

 

Zápis ze ZM č. 19/2021 je schválen. 

 

 

 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1. Novela vyhlášek o místních poplatcích 

2. Schválení dotačního projektu Regenerace sídliště Sahara 

3. Různé 

 

 
Místostarosta požádal o přednostní projednání bodu č. 2, zastupitelé souhlasili. 

 

Doplnění programu jednání: Starosta konstatoval, že nikdo nedal v řádném termínu žádný 

návrh na doplnění programu jednání. 
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Hlasování: 

 

pro              15      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti              0                             

 

zdržel se        0             

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

Program jednání byl schválen 

 

 

 

 

Bod č. 2 - Schválení dotačního projektu Regenerace sídliště Sahara 

 
Usnesení rady města č. 5/19-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města přijmout následující usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje Projekt s názvem  Regenerace sídliště Sahara  dle Nařízení 

vlády 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů.  

Zastupitelstvo města schvaluje dofinancování projektu s názvem  Regenerace sídliště Sahara  

dle Nařízení vlády 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů, z vlastních zdrojů v minimální 

výši 50% uznatelných nákladů a plné výši nákladů neuznatelných. 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci na Projekt s názvem  Regenerace 

sídliště Sahara.   

 

Místostarosta předkládá dotační projekt Regenerace sídliště Sahara. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Projekt s názvem Regenerace sídliště Sahara dle Nařízení 

vlády 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů.  

Zastupitelstvo města schvaluje dofinancování projektu s názvem Regenerace sídliště Sahara  

dle Nařízení vlády 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů, z vlastních zdrojů v minimální 

výši 50% uznatelných nákladů a plné výši nákladů neuznatelných. 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci na Projekt s názvem Regenerace 

sídliště Sahara.   

 

 
Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se dotázala na zadání projektu, a konstatovala, že nebylo upřesněno na 

detailní podmínky požadované pro Libčice, že se studie týká se pouze staré Sahary, 
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projektanti dostali pouze obecné zadání. Dále konstatovala, že rozpočet k dotaci obdrželi 

zastupitelé těsně před jednání v listinné podobě na stůl, nikoliv předem k prostudování. 

Místostarosta sdělil, že projektanti podrobné písemné zadání nedostali. 

Ing. M. Coufal připomněl, že pokud není jasné zadání, jak je možné hodnotit plnění zakázky 

projektantem a posoudit, kdy je zadání splněno a studie úplná. 

Místostarosta přislíbil doplnění zadání v písemné podobě. 

Ing. P. Pelešková se dále dotázala na obsah projektu,  který podle vzorového zadání má 

obsahovat textovou i grafickou část. Text vč. analýz, průzkumů a popisu a zdůvodnění 

navrhovaných řešení předložen není. Projekt tedy není úplný. Zeptala se, co tedy bude 

předmětem schválení zastupitelstvem. 

Místostarosta sdělil, studie má být dokončena 7.12., že v dalších etapách bude projektová 

dokumentace dopracovávána. 

Ing. P. Pelešková prohlásila, že takto nemůže zastupitelstvo neúplný projekt schválit, že není 

možné na základě neúplných informací odsouhlasit závazek dofinancování záměru v rozsahu 

nad rámec finančních prostředků poskytnutých z dotace. Společně s Ing. M. Coufalem navrhli 

přesunout projednání projektu na prosinec na mimořádné jednání ZM, v termínu, který bude 

přijatelný pro včasné podání žádosti o dotaci. Ing. P. Pelešková připomněla, že se záměr 

revitalizace v komplexní podobě připravuje z podnětu zastupitelů za LOS a prohlásila, že 

nikdo z opozičních a pravděpodobně ani koaličních zastupitelů nechce projektu bránit, ale že 

musí být schvalovaný projekt předložen úplný a v konečné podobě. Konstatovala, že není 

správné v tuto chvíli o projektu hlasovat. 

 

Zastupitelé se shodli na stažení bodu a projednání na dalším jednání dne 13. 12. 2021. 

 

 

 

 

Bod č. 1 - Novela vyhlášek o místních poplatcích 

 
Usnesení rady města č. 4/19-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vydat obecně závaznou vyhlášku   

o místním poplatku ze psů, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství a o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

    

V přílohách předkládáme znění obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích, které jsou 

připraveny, na doporučení MVČR, každá samostatně a byly vytvořeny dle metodických 

materiálů v souladu s novým zněním zákona o místních poplatcích. Výše poplatků je navržena 

dle stávajících sazeb. 

V přílohách jsou připraveny tyto vyhlášky: 

- OZV o místním poplatku ze psů, 

- OZV o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

- OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

 

 

Diskuse: 

Mgr. J. Menšík navrhl doplnit úlevy ve vyhlášce o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství. Viz doplněné usnesení. Mgr. M. Macurová k navrhovanému 

doplnění usnesení čl.7 odstavec (3) a přidání bodu b) upřesnila, že v případě neformálně 

pečujících osob, by se mělo jednat o osoby, které pečují o osobu blízkou, jsou uvedeny jako 
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poskytovatelé pomoci u příspěvku na péči a upravuje je zákon č. 108/2006 Sb., v platném 

znění a současně je plátcem jejich pojistného na zdravotním pojištění stát, dle § 7 odst. 1, 

písmeno g, zákona č. 48/1997 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Tyto osoby budou schopny 

jednoznačně doložit, že se jedná o neformálně pečující.  

 

Mgr. J. Menšík vznesl dotaz týkající se vyhlášky o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství, jakým způsobem budou řešeny akce pořádané spolky a různými organizacemi ve 

městě. Ing. Dědič odpověděl, že ve vyhlášce není uvedena sazba poplatku, tak nelze takovou 

akci zpoplatnit. 

 

 

 

Usnesení č. 1/20-2021 z 20. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 23. 11. 2021 

 
Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství, obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 o místním 

poplatku ze psů a obecně závaznou vyhlášku č. 3/2021 o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství.  

 

Do Obecně závazné vyhlášky č. 1/2021 města Libčice nad Vltavou o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství, čl.7 odstavec (3) je přidán bod b) ve znění: 

 

Úleva se poskytuje: 

 

b) Ve výši 50% sazby poplatku pro daný kalendářní rok osobám: 
● se zdravotním postižením, které jsou držitele průkazu ZTP/P, 
● které jsou příjemci příspěvku na péči (na základě zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních 

službách, v platném znění) 4. stupně (úplná závislost), 
● neformálně pečujícím osobám, které jsou uvedeny jako poskytovatelé pomoci u 

příspěvku na péči, který upravuje zákon č. 108/2006 Sb., v platném znění 

 
Hlasování: 

 

pro              15      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti             0                              

 

zdržel se       0              

 

Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 3 - Různé 

 
Zastupitelé se shodli na prověření termínu dalších jednání, tajemník zajistí a oznámí. 

Místostarosta informoval o omezení programu vánočních trhů. 

Ing. R. Šebl poděkoval panu tajemníkovi za rychlé zařízení opravy žlabu na perónu nádraží 

od SŽDC, kde se stal nepříjemný úraz.  

Ing. R.Šebl se zeptal, kdy zastupitelé za LOS obdrží požadované dokumenty týkající se 

instalace posedů v katastru obce Tursko. Místostarosta se omluvil, že zapomněl, a přislíbil, že 

zašle vše potřebné následující den. 

 

 

 
Starosta skončil jednání v 19.00  hodin. 

V Libčicích n/Vlt. 23. 11. 2021 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič 24. 11. 2021                         

 

                                                  Ověřovatelé:      V. Douša 

 

 

 

 

 

                                                                           O. Mračková 

 

 

 

 

 

                                                                              I. Ptáčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                              

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                          
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